

**TREC udvalgsmøde**  
01. oktober 2019 kl. 20:00  
Telefonmøde  
(42 11 42 11 – tryk 31700345)

---

**Til stede:** Tina Foldager (TIF)  
Birgitte Kronborg (BIK)  
Finn Märcher (FIM)

**Fra administrationen:**

**Ikke til stede:**  
Sabine Olsen (SAO)

<b>Dagsorden:</b>	<b>Side</b>
1 Administration .....	2
2 Ryttere til stævne i Kina, herunder nomination letter .....	2
3 Svar på modtagne mails fra TREC ryttere .....	2
4 Eventuelt .....	2
5 Dato for næste møde .....	3

	<p><b>1 Administration</b></p> <p><b>Referat</b> <u>Er der punkter til opfølgning fra seneste referat?</u> Ingen kommentarer.</p> <p><b>Godkendelse af dagsorden</b> OK</p> <p><b>Information fra formanden</b> Nyt vedr. fremtid for udviklingsdiscipliner (~ DIF krav).. Kilde: Bestyrelsesmødereferat Diskussion om afvikling af mesterskabsstævne i Bernstoffsparken.</p> <p><b>Planer for udvikling af TREC – og hvordan det er gennemførligt</b> <u>Vores mål for de kommende år:</u> Finn laver oplæg til opdatering af 4-årsplan.</p> <p><b>Økonomi</b> <u>Gennemgang af budget</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- International stævnedeltagelse? (Dommere og ryttere)</li> <li>- Detaljer i budget til Morten</li> <li>- Erfaringsudvekslingsdag for stævnearrangører?</li> <li>- Rideskoleundervisning? Ridelejre?</li> <li>- Økonomi til flere udvalgsmedlemmer (Jylland og Fyn)?</li> <li>- Juniorer og Young Riders?</li> <li>- Senior-Cup?</li> </ul>
	<p><b>2 Ryttere til stævne i Kina, herunder nomination letter</b></p> <p>Topplacerede ryttere fra DRF-Mesterskabet 2019 er inviteret i prioriteret rækkefølge, blandt ryttere som ikke tidligere har været til stævne i Kina.</p>
	<p><b>3 Svar på modtagne mails fra TREC ryttere</b></p> <p><u>Helle Vistesen, "Stævne i Give og Bernstoffparken":</u> Finn svarer Helle</p> <p><u>Lisbeth Arredondo, "Forslag til forbedringer":</u> Tina svarer Lisbeth</p> <p><u>Christina Svensen, "Lidt tanker"</u> Tina svarer Christina</p>
	<p><b>4 Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Pixi-bog har høj prioritet!</li> <li>- Stævne manual har høj prioritet!</li> <li>- Godkendelse af Stævnetermener fra hele Danmark til Git som koordinerer med Finn mht. stævner vest for Storebælt.</li> </ul>

Ansvarlig for  
Det videre forløb

	<ul style="list-style-type: none"><li>– Sportsplanen skal opdateres.</li><li>– Dommeruddannelse (to weekender i marts?) jf. tidspunkt for FITEs Dommertræningskursus</li><li>– Git laver oplæg til PTVinter Cup 2020 snarest muligt.</li><li>– Tina laver oplæg til Agenda til næste møde.</li></ul>
5	<b>Dato for næste møde</b> Den 17. oktober i Brøndby, kl. 16.00.